

予证书



华信技术检验有限公司

VOUCHING TECHNICAL INSPECTION LTD

职业健康安全管理体系认证证书

OHSMS CERTIFICATE OF REGISTRATION

我公司认定下列组织的职业健康安全管理体系

VTI Certifies herewith that

布鲁克电缆（上海）有限公司

Brugg Cables (Shanghai) Co., Ltd.

组织机构代码 (77145919-4)

上海市杨浦区军工路 1300 号 7 号厂房

Building NO. 7, No. 1300 Jungong Road, Yangpu District, Shanghai, P.R. China

邮政编码 (ZIP) : 200433

符合以下标准的要求, 特发此证

has demonstrated an Occupational Health and Safety Management System

that complies with the requirements of

GB/T28001-2011 idt OHSAS 18001:2007

职业健康安全管理体系覆盖范围:

Scope:

110kV-500kV 高压电缆附件的制造、销售、安装及技术服务; 塑包钢带 (CSB) 的制造及销售。

Production, sales, installation and technical service of 110kV-500kV high voltage cable accessories; production, service and sales of coated steel belt (CSB)

注册号:

0417S10125R1S-1

颁发日期:

2017-04-19

有效终止日期:

2020-04-18

Registration No.

Issue Date

Expiration Date



中国认可
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C004-M

总经理 President



本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询。
The certificate information can be inquired in the CNCA official website (www.cnca.gov.cn).

通讯地址: 北京市海淀区北三环西路48号2号楼2层2B
2B, Building 2, Floor 2, No. 48 Beisanhuan Xilu, Haidian District, Beijing, China

邮编 (Zip Code): 100086
www.vti-china.org

本证书有效性须由每年例行监督审核维持

The effectiveness of this certificate is maintained by annual regular surveillance audit.